

# Sachin Art

## 12-1-2021 C1

### Lacinil Drops

**Composition:**

Each ml contains:

|                           |     |           |
|---------------------------|-----|-----------|
| Simethicone Emulsion      | USP |           |
| Equivalent to Simethicone |     | 40 mg     |
| Dill Oil                  | BP  | 0.005 ml  |
| Fennel Oil                | USP | 0.0007 ml |
| Flavoured Syrup base      |     | q.s.      |

Colour : Approved colour used.

Inactive ingredients: hydroxypropyl cellulose, sorbic acid, sodium cyclamate, sodium saccharin, banana flavor, purified water.

**Action:**

The active ingredient in the drug Lacinil Drops is simethicone - polydimethylsiloxane surfactant. Its effect is to reduce the surface tension of the gas bubbles contained in the food and the digestive tract mucosa, which leads to the collapse of these bubbles. Released in this way gases can be absorbed through the intestinal wall or removed as a result of peristaltic movements. Simethicone is not absorbed from the gastrointestinal tract after oral administration and is excreted unchanged.

**Indications:**

In the symptomatic treatment of gastrointestinal disorders associated with excess build-up of gases in the gastrointestinal tract, such as, for example, baby flatulence and colic. Supportively baby intestinal colic in infants from 1 month of age. Auxiliary in the preparation of patients for clinical radiological and ultrasound of the abdomen and gastroscopy. As a measure to reduce foaming digestive tract contents poisoning detergents.

**Contraindications:**

Hypersensitivity to the active substance - simethicone or any of the rest of the excipients.

**Dosage:**

For infants under 2 years. 2.5ml three times daily after meal and at bed time.

For Children (2-12 yrs) 5ml three times daily after meal and at bed time.

Or as directed by the Physician.

**Storage:**

Store in a cool, dry place.

Keep all medicines away from reach of children.

Packaging: 20 ml bottle in carton with leaflet.

Shake well before use.

Presentation : 20ml bottle

Titulaire / Exploitant / M.A.Holder :



No 34 , Poothapedu Main Road,  
NSC Bose Nagar, Porur, Chennai - 600 116, India.  
www.lasohealthcare.com  
Made In India

### Lacinil Gouttes

**Composition:**

Chaque mesure de 1ml contient :

|                                                   |               |
|---------------------------------------------------|---------------|
| Siméticone (émulsion) équivalent à siméticone USP | 40 mg         |
| Huile d'aneth                                     | BP 0,005ml    |
| Huile de fenouil                                  | USP 0,0007 ml |
| Sirop aromatisé                                   | qs            |
| Colorant autorisé                                 |               |

**Excipients:** hydroxypropylcellulose, acide sorbique, cyclamate de sodium, saccharinate de sodium, arôme de banane, eau purifiée.

**Action:**

L'ingrédient actif du médicament Lacinil Gouttes est la siméticone - tensioactif polydiméthylsiloxane. Son effet est de réduire la tension superficielle des bulles de gaz contenues dans les aliments et la muqueuse du tube digestif ce qui conduit à la coalescence de ces bulles. Ainsi libérés, les gaz peuvent être absorbés par la paroi intestinale ou éliminés à la suite des mouvements péristaltiques La siméticone n'est pas absorbée par le tractus gastro-intestinal après administration orale et est excrété sous forme inchangée.

**Indications:**

Traitement symptomatique des troubles gastro-intestinaux associés à une accumulation de gaz en excès dans le tractus gastro-intestinal, telles que, par exemple, les flatulences et les coliques du nourrisson.

Coliques du nourrisson à partir de 1 mois. Auxiliaire dans la préparation des patients pour les examens de radiologie clinique et d'échographie de l'abdomen et de gastroscopie. Comme une mesure pour réduire le moussage du contenu du tractus digestif en cas d'intoxication par des détergents.

**Contre-indications:**

Hypersensibilité à la substance active - siméticone - ou à l'un des excipients.

**Posologie :**

Pour les enfants de moins de 2 ans : 2,5 ml trois par jour après les repas et au moment du coucher, ou selon la prescription du médecin.

Pour les enfants de 2 ans à 12 ans : 5 ml trois par jour après les repas et au moment du coucher, ou selon prescription du médecin.

Ne pas dépasser 6 fois par jour.

**Présentation:** flacon de 20 ml

Titulaire / Exploitant / M.A.Holder :



No 34 , Poothapedu Main Road,  
NSC Bose Nagar, Porur, Chennai - 600 116, India.  
www.lasohealthcare.com  
Made In India